



汇聚马中精华，创造卓越新境

MALAYSIA - CHINA BRINGING THE BEST OF BOTH WORLDS #WhyNot?



2年 / 2 Years

精英大学专科文凭课程

HELP University Diploma Programmes

+ 2年 / 2 Years

北京交通大学本科课程

Beijing Jiaotong University

Bachelor Degree Programmes

北京外国语大学本科课程

Beijing Foreign Studies University

Bachelor Degree Programmes



北京交通大学(简称“北交大”)是教育部直属,教育部、交通运输部、北京市人民政府和中国国家铁路集团有限公司共建的全国重点大学,是国家“211工程”,“985工程”优势学科创新平台,“双一流”建设高校。

Beijing Jiaotong University (BJTU) is one of the most prestigious university in China. It is one of the oldest and most renowned engineering universities in China. The university is known for its strong emphasis on research and innovation, as well as its commitment to produce highly skilled graduates who are well-equipped to meet the challenges of the modern world. BJTU is also a member of the prestigious Project 211 and Project 985, which are initiatives aimed at developing China's top universities into world-class institutions.

- ▼ **工程学士学位 (计算机科学与技术)**
Bachelor of Engineering (Computer Science and Technology)
- ▼ **管理学学士学位 (商业管理)**
Bachelor of Management (Business Management)

课程特点 PROGRAMME CHARACTERISTICS

- **国际认可 Internationally Recognised**
北京交通大学课程在国际上享有广泛认可。
- **创新课程 Cutting Edge Curriculum**
最前沿的课程设置,紧跟行业发展趋势。
- **先进设施 State-of-the-Art Facilities**
北京交通大学拥有最先进的设施和设备,为学生提供优质的学习环境。
- **产业对接 Industry Engagement with Multinational Companies**
积极与跨国企业合作,促进与行业的紧密联系。
- **费用实惠 Affordable Tuition Fees**
课程的学费价格适中,提供优越的性价比。

特别声明 DISCLAIMER

- **强化科目必须与精英大学专科文凭课程同期进行。**
Enhancement subjects must be taken concurrently whilst undertaking the Diploma at HELP University.
- **北京交通大学入学条件:累积平均绩点3.00,加上汉语水平考试第4级。**
CGPA of 3.0 needs to be fulfilled and HSK of Band 4 needs to be achieved as a pre-requisite to progress into BJTU.
- **国际学生必须考获雅思6级或同等国际英语考试,方能入学北京交通大学。**
English requirement of IELTS 6.0 or equivalent is needed for International Applicants into BJTU.

开学期 INTAKES
9月 September

校址 CAMPUS LOCATION
山东省,威海市 Weihai Campus, Shandong Province



管理学学士学位 Bachelor of Management
经济学学士学位 Bachelor of Economics

专业 SPECIALISATIONS

Bachelor of Management

- 商业管理 (国际营销) Business Administration (International Marketing)
- 电子商务 E-Commerce
- 国际贸易 International Business
- 国际贸易 (中国商务研究) International Business (Chinese Business Studies)

Bachelor of Economics

- 金融 (国际金融) Finance (International Finance)
- 国际经济与贸易 International Economics and Trade

课程特点 PROGRAMME CHARACTERISTICS

- 国际认可 Internationally Recognised
北京外国语大学课程在国际上享有广泛认可。
- 外语专家 Specialisation in Foreign Languages
中国覆盖面最大的非通用语建设基地,是教育部第一批特色专业建设点。
- 师资队伍 Excellent Academic Quality
师资力量雄厚,学术水平高、教学经验丰富、敬业精神强。
- 费用实惠 Affordable Tuition Fees
课程的学费价格适中,提供优越的性价比。

特别声明 DISCLAIMER

- 强化科目必须与精英大学专科文凭课程同期进行。
Enhancement subjects must be taken concurrently whilst undertaking the Diploma at HELP University.
- 北京外国语大学入学条件:累积平均绩点2.50,加上汉语水平考试第4级。
CGPA of 2.5 needs to be fulfilled and HSK of Band 4 needs to be achieved as a pre-requisite to progress into BFSU.
- 国际学生必须考获雅思6级或同等国际英语考试,方能入学北京外国语大学。
English requirement of IELTS 6.0 or equivalent is needed for International Applicants into BFSU.

开学期 INTAKES

3月 & 9月 March & September

校址 CAMPUS LOCATION

北京市, 海淀区 Beijing Campus, Haidian District



北京外国语大学 (简称“北外”) 坐落在北京市海淀区西三环北路, 在三环路两侧分设东、西两个校区, 是教育部直属、首批“211工程”高校、“985”优势学科创新平台高校、首批“双一流”建设高校。

Beijing Foreign Studies University (BFSU)

is one of China's top universities under the direct administration of the Chinese Ministry of Education (MOE). It is listed under Project 985, Project 211 and the Double First-Class Project of China. Located in Haidian District, Beijing, BFSU has two campuses which are separated by North Xisanhuan Road - the West Campus and the East Campus.

精英大学信息技术专科文凭入学要求

ADMISSION REQUIREMENTS FOR DIPLOMA IN INFORMATION TECHNOLOGY @ HELP UNIVERSITY

(R3/0611/4/0071) (09/25) (A6528)

- 马来西亚高级教育文凭 (SPM) 至少3个科目取得优等 (CREDIT) (包括国语、历史合格及数学优等)
3 SPM credits (Including a pass in Bahasa Melayu and Sejarah, and a credit in Mathematics)
- 英国剑桥普通教育证书 (O-LEVEL) 至少3个科目取得优等 (CREDIT) (包括数学优等)
3 O-Level credits (Including Mathematics)
- 马来西亚独中统考 (UEC) 至少3个B等级 (包括数学B等级*)
3 B's in UEC (Including Mathematics)
- 马来西亚政府认可的其他等同资格
Other equivalent qualifications recognised by the Malaysia government.

精英大学商业专科文凭入学要求

ADMISSION REQUIREMENTS FOR DIPLOMA IN BUSINESS @ HELP UNIVERSITY

(R2/0410/4/0424) (01/25) (A6487)

- 马来西亚高级教育文凭 (SPM) 至少3个科目取得优等 (CREDIT) (包括国语、历史合格)
3 SPM credits (Including a pass in Bahasa Melayu and Sejarah)
- 英国剑桥普通教育证书 (O-LEVEL) 至少3个科目取得优等 (CREDIT)
3 O-Level credits
- 马来西亚独中统考 (UEC) 至少3个B等级
3 B's in UEC
- 马来西亚政府认可的其他等同资格
Other equivalent qualifications recognised by the Malaysia government

开学期 INTAKES

1月, 5月, 8月 January, May, August

 +6012-928 0864

 university.help.edu.my

 study@help.edu.my

HELP University Sdn Bhd

Company Registration Number: 198201005211 (84963-D)
MOHE Approval Number: DU028(W)

ELM Business School

No. 15, Jalan Sri Semantan 1,
Off Jalan Semantan, Bukit Damansara,
50490 Kuala Lumpur
Tel: 03-2716 2000

Subang Bestari Campus

Persiaran Cakerawala, Subang Bestari,
Seksyen U4, 40150 Shah Alam, Selangor
Tel: 03-7849 3000



SCAN TO FOLLOW US ON
SOCIAL MEDIA

